
Zápis ze školské rady ze 7. 4. 2022 

Program  

 

1) Seznámení s rozpočtem 

2) Supervize 

3) Ostatní 

 

 

Přítomni:  

za rodiče: Lucie Pěničková, Lenka Marková 

za zřizovatele: Markéta Šmídová, Milan Javůrek 

za školu: Jana Kantová, Jolana Pokorná 

za vedení školy: Blanka Zemánková, Jana Janouchová 

 

Zápis provedl: Lucie Pěničková 

Schválil:  

 

1) Seznámení s rozpočtem školy: 

Pí. ředitelka Blanka Zemánková seznámila všechny účastníky jednání s rozpočtem 

školy a popsala letošní investiční plány: a) proběhne rekonstrukce dvou školních bytů 

b) hygienického zázemí na druhém stupni a c) podlahové krytiny v tělocvičně. Poté již  

schůzka proběhla bez účasti vedení školy. 

 

2) Supervize: 

Dne 19.3. se uskutečnila schůzka se středním článkem (p. Jaroslav Jirásko, p. Josef 

Halama, pí. Petra Rakoušová, pí. Lenka Šulanová), se zřizovatelem (p. Petr Matyáš, 

p. Petr Kadavý, p. Bronislav Patočka), s vedením školy (pí. Blanka Zemánková, pí. 

Jana Janouchová), se školskou radou  (pí. Markéta Šmídová, pí. Lucie Pěničková, pí. 

Lenka Marková, pí. Jana Kantová, pí. Jolana Pokorná, p. Milan Javůrek).  

Na schůzce bylo představeno jak  supervize probíhá, jaká forma by byla pro zdejší 

školu nejvhodnější, její přibližná cena a délka celého procesu. Střední článek zdůraznil 

velký přínos supervize a ocenil tak školu za skvělý nápad, který by mohl motivovat i 

ostatní školy k podobnému kroku. Pan Halama se domluvil s paní ředitelkou na termínu 

porady, kde by supervizi představil celému pedagogickému týmu. Dále byl zmíněn 

program Ředitelnaživo, který byl popsán jako velice přínosný a velmi užitečný, 

nicméně vzhledem k budoucí supervizi pro školu nyní finančně velmi náročný, cca 60 

000,- /osoba/2 roky. Program je vždy pro ředitele a jeho zástupce, cena činí tedy cca 

120 000,- za celý kurz. Do budoucna by ale bylo vhodné na tento program 

nezapomenout! Jako velice přínosné považuje střední článek také tzv. řízený 

teambulding (např. Česká cesta,  Prázdninová škola Lipnice) psl.cz/pro-pedagogy.  

 

 

3) Ostatní: 

● Paní Pěničková otevřela diskuzi nad personálním obsazením a nutností jeho 

dlouhodobějšího plánování. Ví se kolik pedagogů a kdy z pracovního poměru 

plánují odejít a  jak se toto bude dále řešit? Dle paní Zemánkové se tento rok 

https://www.psl.cz/pro-pedagogy


budou rekonstruovat dva školní byty, které by mohly motivovat nové pedagogy 

k nastoupení na místní školu.  

 

● Snížení počtu třídních schůzek. Na začátku roku se jeví třídní schůzka jako  

zbytečná, bylo by vhodnější zařadit termín schůzky až na polovinu listopadu.  

 

● Dotaz na školní hřiště - pan Milan Javůrek zjistí u zřizovatele detaily záměru 

rekonstrukce školního hřiště, realizaci, problémy, vize.  Hřiště Pěvín není 

vhodné na atletiku.  

 

 

 


